
                 
 
 
VERSLAG Algemene raadscommissie van 22 november 2012 
  
 
Agendapunt A 1: Opening  
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Van der Leij, Kindt (PvdA); 
Groot, Zwart (CDA); Bijl, Zeiler 
(GBB); Paping; Meedendorp 
(VVD); Rasch (GL); Snijder, 
Van der Hoek (D66) 
 
Voorzitter:  
Kindt 

Collegeleden: 
 
Hietbrink 
Roem 
 

Commissiegriffier: 
 
Kooiman  
 
 
 
 
Verslag: 
Roswitha Lubbers 

 
 
Agendapunt A 2: Spreekrecht  
 
Spreekrecht 
Er is geen gebruik gemaakt van het algemeen spreekrecht, wel bij de agendapunten A3. 
 
 
Agendapunt A 3: Voorstel betreft een richtinggevende uitspraak te geven over de nut en 
noodzaak van een 2e supermarkt in Schoorl 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Van der Leij, Kindt (PvdA); 
Groot, Zwart (CDA); Bijl, Zeiler 
(GBB); Paping; Meedendorp 
(VVD); Rasch (GL); Snijder, 
Van der Hoek (D66) 
 
Voorzitter:  
Kindt 

Collegeleden: 
 
Roem 
 

Commissiegriffier: 
 
Kooiman  
 
 
 
 
Verslag: 
Roswitha Lubbers 

 
Voorgenomen besluit 
Niet van toepassing, er wordt een standpunt van de commissie gevraagd. 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar BenW voor: Een tweede supermarkt kan nader uitgewerkt worden in plandeel 

Winkelhof van fase 1 van Schoorl Klopt! 
 
 
 



Opmerkingen2 

Verslag informatiebijeenkomst 
Algemeen: raadsbreed wordt de informatieavond als zeer waardevol bestempeld.  
Tekstueel: waar staat ‘dat er een supermarkt van 850 m² komt’ moet staan: ‘er is ruimte voor 
een 800 m² in het plan, maar de aanvraag voor de supermarkt is 1200 m²’. 
 
Spreekrecht. De heer E. van der Waan (ook namens de heer Van Vuuren) verzoekt de 
commissie zich te concentreren op het hoofddoel, te weten het ontwikkelen van een nieuw 
centrumplan in Schoorl. De realisatie van een 2e supermarkt is de financiële drager voor de 
bouw van een beter centrum. Men is bereid ook elders te investeren mits een goed 
samenhangend winkelcentrum wordt gegarandeerd. Deskundigen achten de locatie daarvoor 
uitermate geschikt. 
 
De commissie. 
CDA staat positief tegenover de ontwikkelingen die kunnen leiden tot een 2e supermarkt mits 
de gemeenteraad voordat de ontwikkeling van start gaat, inzicht krijgt in de consequenties van 
fase II/III.  Wethouder dient te reageren op aantal onbeantwoorde brieven (d.d. 9 oktober) en 
deze mogen niet worden afgevoerd (zie stuk 12/27).  
VVD staat liberaal tegenover komst 2e supermarkt (markt mag zijn werking doen), ondanks de 
zorgelijk situatie in de detailhandel, wat zijn gevolgen voor ‘Schoorl Klopt!’ als 2e supermarkt 
niet wordt toegestaan.  
D66: uitgaande van belangen burgers en ondernemers, stemt de fractie in. In het slechtste 
geval blijft er een grote supermarkt over met voldoende aantrekkingskracht voor andere 
winkels. Deskundigen gaven aan dat 2e supermarkt mogelijk is.  
GL: de trekker van Schoorl is de natuur en niet een supermarkt maar Schoorl is toe aan nieuwe 
uitdaging. Fractie kan dus instemmen. 
Pvda: Zou beter zijn om supermarkt te vergroten en te verplaatsen naar beter bereikbare 
locatie. De gemeente dient hierin de regie te nemen (vastgoedeigenaren/winkelketens). 
Ontwikkeling supermarkt (kostendrager) is –tot onvrede van de fractie- losgetrokken van 
ontwikkeling rest centrum (dan resteert er geen kostendrager meer. 
GBB: sluit zich aan bij PvdA. Er is geen plek voor 2 volwaardige supermarkten maar er is wel 
behoefte aan een volwaardige supermarkt. Gemeente is gaandeweg regie kwijt geraakt. 
Of voorstel het meest optimale is kan fractie niet beoordelen maar oppert om ook andere 
locatie te bekijken zodat mooiste hoek anders kan worden ingericht.  
 
Wethouder Roem:  is blij met de positieve denkrichting inzake de 2e supermarkt. In het 
procesvoorstel is een nader onderzoek naar fase II/III opgenomen. Op verzoek van de 
gemeenteraad is in het procesvoorstel bepaald dat de 2e supermarkt prioriteit kreeg als 
belangrijkste kostendrager van het project ‘Schoorl Klopt!’. Indien 2e supermarkt niet doorgaat, 
valt daarmee de bodem onder dit project weg en zal er ad hoc moeten worden ontwikkeld (niet 
meer integraal conform visie Trompert). Regie: de gemeente moet niet op de stoel van de 
ontwikkelaar gaan zitten maar dient wel te faciliteren en te zorgen voor 
ruimtelijke/planologische invulling en juridische kaders. Een inbreng v.w.b. de invulling (mits 
bezien vanuit de integraliteit) is eveneens mogelijk via het Q-team, de klankbordgroep, de 
gemeenteraad 
 
Tweede termijn. 
 
GBB: Fractie is voor andere locatie voor volwaardige supermarkt (dus niet de hoek). Advies: 
organiseer kleinschalig overleg over de meest ideale locatie teneinde te voorkomen dat 
blindelings het voorstel van de projectontwikkelaar wordt gevolgd. 
GL: er kan niet voorbij worden gegaan aan uitkomsten van het vele overleg. 
Wethouder Roem: de diverse deskundigen vinden de geprojecteerde locatie voor de 2e 
supermarkt planologisch/ruimtelijk de beste. Hij wil daar niet meer aan tornen en wil het 
procesvoorstel verder volgen dat uiteindelijk zal leiden tot een voorstel aan 
College/gemeenteraad.  
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 De PvdA benadrukt dat het masterplan is aangepast. Een groot deel van het centrum wordt 
niet meegenomen. De fractie wil door, maar completer. 
De griffier: wijst op de gemaakte afspraak en verwijst naar de onderliggende stukken. Er ligt 
een procesvoorstel voor fase I. Fase II/III worden later bekeken nu er geen financiën 
beschikbaar zijn. Als de supermarkt niet doorgaat, heeft dat consequenties voor fase II/III. Als 
de supermarkt doorgaat, zal het procesvoorstel worden afgelopen tenzij het College het 
procesvoorstel herroept.  
Wethouder Roem: concludeert dat er groen licht is voor de 2e supermarkt en dat de volgende 
stappen kunnen worden gezet (het inzichtelijk maken van de ruimtelijke/planeconomische 
gevolgen van het schrappen van de Gouden Rand, alsnog opnemen van fase II/III in het 
Winkelhof, verplaatsen jeu-de-boules, 2e parkeerlaag, handhaven paardenbakken. Alles op 
basis van de kanttekeningen van de gemeenteraad op het alternatieve masterplan van 
Trompert zoals verwerkt in het procesvoorstel.  
D66: het is wezenlijk dat er voldoende parkeerruimte komt. 
GL: 2e parkeerlaag is kostbaar. Het mag niet zo zijn dat dit plandeel nodig is voor de rest. 
 
De voorzitter concludeert dat CDA, VVD, D66 en GroenLinks het voorstel steunen en dat de 
fracties van GBB en de PvdA pleiten voor een grote volwaardige supermarkt elders. 
 
2. Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 
 
Agendapunt A 4: Beoordelen verslag sessie Parkeerbeleid d.d. 4 september 2012 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Van der Leij, Kindt (PvdA); 
Groot, Zwart (CDA); Bijl, Zeiler 
(GBB); Paping; Meedendorp 
(VVD); Rasch (GL); Snijder, 
Van der Hoek (D66) 
 
Voorzitter:  
Kindt 

Collegeleden: 
 
Roem 
 

Commissiegriffier: 
 
Kooiman  
 
 
 
 
Verslag: 
Roswitha Lubbers 

 
Voorgenomen besluit 
Niet van toepassing, het betreft hert beoordelen van het verslag. 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Anders In het gespreksverslag van 4 september inzake de sessie 

Parkeerbeleid wordt de volgende wijziging aangebracht: 
Pag 2 mobiliteitsfonds: Dit fonds is opgeheven. 

 
Opmerkingen2 

De PvdA hecht aan handhaving van het auto-ontmoedigingsprincipe’.  
GL is geen voorstander van het loslaten van het auto-ontmoedigingsbeleid’. 
GBB benadrukt dat de bijeenkomst noch het verslag enige status heeft, er staat terecht dat de 
toegezegde discussienota aan een werkgroep/commissie wordt voorgelegd voordat deze wordt 
vrijgegeven voor inspraak.  
Wethouder Roem: voor het vervolgproces (punt 9) wordt vanuit een gemeenschappelijk 
referentiekader te worden gestart. Vandaar dat het verslag hier even aan de orde is gesteld ter 
toetsing van het besprokene.  
 
2. Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
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Agendapunt A 5 6: Aanbestedingsstrategie project Mooi Bergen Winkelkern 1e termijn 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Van der Leij, Kindt (PvdA); 
Groot, Zwart (CDA); Bijl, Zeiler 
(GBB); Paping; Meedendorp 
(VVD); Rasch (GL); Snijder, 
Van der Hoek (D66) 
 
Voorzitter:  
Kindt 

Collegeleden: 
 
Hietbrink 
 

Commissiegriffier: 
 
Kooiman  
 
 
 
 
Verslag: 
Roswitha Lubbers 

 
Voorgenomen besluit 

• De vorm van aanbesteding 
• Knippen van Plandeel Winkelhart 
• Nadere invulling van de opdracht tot realisatie 
• Wervingsstrategie 
• Actieve grondpolitiek gemeente 
• De Parkeergarage 
• Duurzaamheid 
• Het Signaal 
• De sociale woningen 
• Bestemmingsplannen 
• Overigen 
• Nadere besluitvorming 
• Beeldkwaliteitsplan 

 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
 
Naar BenW voor: Aangepast raadsvoorstel en besluit voorleggen aan de arc van 

17 januari ter voorbereiding besluitvorming in de raad van 7 
februari. 
 

 
Opmerkingen2 

Gezien de ingewikkelde problematiek zijn de vragen en de beantwoording als bijlage bij het 
verslag gevoegd. Algemene opmerkingen zijn hieronder opgenomen. 
 
PvdA vraagt of het Signaal kan worden losgetrokken van Winkelhart 2? Gebouw is aan de 
forse kant voor Bergen  
GBB vindt dat opdracht voor de parkeergarage niet aan particulier moet worden gegund. 
Schrama is een te kleine speler. 
CDA. deelt optimisme van het College niet dat er snel kan worden gestart met de bouw 
Harmoniedeel. Onteigening: CDA wil dat hierop als laatste moet worden gestuurd. Tijdrovend, 
verhardt klimaat. Beschikt de gemeente over expertise op dit vlak? Inhuur externen is duur. 
Mogelijk moet er extra geld worden geïnvesteerd om mensen over de streep te trekken 
VVD: Harde onherroepelijke bankgaranties: moeten vooraf worden gesteld. 
GL: Parkeergarage: gemeente moet zich er wel mee bemoeien en prikkel te geven: tarieven 
onder de grond moeten goedkoper zijn dan bovengronds. Leefbaarheid garage is ook wezenlijk 
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Blijft over een discussie over het Beeldkwaliteitplan BKP). Dat wordt (pas) in februari vast 
gesteld, terwijl er voor de inrichting openbaar gebied Texaco terrein nu al bestellingen gedaan 
moeten. Daarin kan het BKP dus niet meer gewijzigd worden. Of er wordt nu herstraat en dat 
wordt er later weer uitgehaald. 
De commissie stemt in met de werkwijze bestellen op basis concept BKP. 
 
Toezeggingen: 

- Bij alle relevante beslispunten opnemen of de genoemde bedragen in of exl btw zijn; 
- Bij beslispunt 11 de boete wegens niet uitvoeren duurzaamheids afspraken opnemen; 
- Uitlegnotitie aanbestedingsstrategie Mooi Bergen: 

            Consequenties knip Signaal / winkelhart 2e fase; 
            Antwoord Kennemer Wonen op de vraag of huurdersbelasting ( Regeerakkoord) leidt   
            tot afhaken bij dit project; 
            Onderwerpen welke de gemeente, zonder daardoor risico’s te lopen, wil inbrengen bij    
                     de overeenkomst realiseren parkeergarage. 
 
De voorzitter dankt iedereen voor de uitvoerige beantwoording.  
  
De griffier geeft aan dat er na de besloten behandeling van de grex op 27 november voldoende 
tijd zal zijn om desgewenst (openbaar) nog op een aantal vragen/antwoorden in te gaan.  
 
 
2. Stemming, toezeggingen en opmerkingen  
 
 
Agendapunt B 1: Opening   
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Schiering, Zeiler (GBB); 
Bakker, Houtenbos (VVD); 
Edelschaap (GL); 
Snijder, Van der Hoek (D66); 
Groot (CDA); 
Van Huissteden (PvdA) 
 
Voorzitter:  
Diels 

Collegeleden: 
 
Hafkamp, Hietbrink, Mesu 

Commissiegriffier: 
 
Bosch-van Opzeeland  

 
 
Agendapunt B 2: Overige onderwerpen1 
1 Verslag voorgaande ARC, lijst ingekomen stukken, mededelingen college en overige aanwezigen 
 
Voorgenomen besluit 
Vaststellen verslagen ARC d.d. 11 en 18 oktober 2012 en uitloop 30 oktober 2012: 
De verslagen zijn ongewijzigd vastgesteld. 
 
Vaststellen toezeggingenlijst bijgewerkt tot en met 6 november 2012: 
Van een aantal toezeggingen wordt gevraagd naar de stand van zaken. GBB vraagt om de 
toezegging overzicht projectkosten en subsidies project Oude Hof weer als toezegging op te 
nemen. 
Wethouder Hietbrink over toezegging nr 12/31 (masten mobiele telefonie): het erop lijkt dat er 1 
kansrijke locatie is (Egmond binnen) die op veel draagvlak kan rekenen, locatie wordt 

1  
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doorgemeten.  
 
Kennisnemen van de verzamellijst ingekomen stukken week 42 tot en met week 46: 
De commissie neemt de verzamellijst ingekomen stukken ter kennisneming aan.  
 
Mededelingen van collegeleden en commissieleden: 
Wethouder Hietbrink: In maart komt de Regionale Uitvoeringsdienst (RUD) terug in de raad 
(financiële onderbouwing). 
Voortgang bestemmingsplannen: 
Landelijk Gebied-Zuid: wordt volgende week ter visie gelegd; 
Egmonden:  wordt voor de kerst ter visie gelegd. Voor de BP Landelijk Gebied-Zuid en 
Egmonden is er op 12/12 een inloopavond in de Hanswijk;  
Kranenburg: oplegnotitie is door college vastgesteld, het BP komt 13/12 in Raad. 
 
Wethouder Mesu:  
rolmoment Intergemeentelijke Sociale Dienst wordt uitgesteld. 
Wethouder deelt een brochure uit met kengetallen op maat (uitvoering Wet werk en bijstand). 
 
D66: 
vraagt naar voortgang BSV/Berdos, dit wordt voorgelegd aan portefeuillehouder Roem. 
 
Naar aanleiding van vraag over de stand van zaken voormalige Adema-terrein (vervuild 
terrein), deelt portefeuillehouder mee dat gekozen is om deze vervuiling op een natuurlijke 
manier op te lossen. Op de gemeentepagina volgt een toelichting over dit punt. 
 
 
Agendapunt B 3: Voortgang Nieuw Kranenburg: lening – Rapport Hoffmann 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Schiering, Zeiler (GBB); 
Bakker, Houtenbos (VVD); 
Edelschaap (GL); 
Snijder, Van der Hoek (D66); 
Groot (CDA); 
Van Huissteden (PvdA) 
 
Voorzitter:  
Diels 

Collegeleden: 
 
Hafkamp 

Commissiegriffier: 
 
Bosch-van Opzeeland  

 
 
Opmerkingen2 

GBB heeft schriftelijke vragen ingediend over dit onderwerp (worden binnen 4 weken conform 
afspraak beantwoord) en de vooraf ingediende vragen van D66 worden beantwoord. 
 
De commissie refereert aan de financiële verordening artikel 212 Gemeentewet 
(uitgangspunten financieel beleid) waarin is opgenomen onder artikel 8 (het verstrekken van 
leningen, waarborgen en garanties groter dan € 200.000) dat het college vooraf de raad 
informeert en pas een besluit neemt nadat de raad in de gelegenheid is gesteld zijn wensen en 
bedenkingen ter kennis van het college te brengen (het betreft niet bij begroting vastgestelde 
afzonderlijke verplichtingen).  
 
De portefeuillehouder deelt mee dat het gebouw is opgeleverd en dat binnen het budget is 
gebleven.  
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De leningsovereenkomst is nog niet getekend. Het voorstel is getoetst aan de wettelijke 
kaders, maar niet de financiële verordening artikel 212 Gemeentewet. Om de bedrijfsvoering 
niet te stagneren wordt een voorschot op de subsidie van 2013 gegeven.  
 
Afgesproken wordt dat de commissie voor 17 december 2012, door tussenkomst van de Griffie,  
zijn wensen en bedenkingen kenbaar maakt. In januari wordt in de ARC het bedrijfsplan en het 
verzoek voor de lening behandeld, waarin duidelijk is gemaakt hoe de bevoegdheden liggen. 
Ook wordt gekeken wanneer de aanvraag voor de lening is gedaan.  
 
Voor een goede onderbouwing van de wensen en bedenkingen ontvangt de raad vooraf een 
nadere specificatie van het bedrag. De suggestie van CDA om de voor- en nadelen van de 
constructie voor een gemeubileerd gebouw in bruikleen waarbij voor 10 jaar een 
subsidiekorting van € 35.000 wordt gegeven, wordt meegenomen.  
 
De inspanningsverplichting voor het museum voor sponsoren wordt besproken. 
De interim raad van toezicht is per 1 januari 2013 afgelopen. Op dit moment wordt gekeken 
naar een nieuwe raad van toezicht.  
 
Toezegging: 
Voor een goede onderbouwing voor het kenbaar maken van zijn wensen en bedenkingen 
(verstrekken lening Nieuw Kranenburg) ontvangt de raad een nadere specificatie van het 
bedrag en de datum van de aanvraag lening. 
 
2.  
 
 
Agendapunt B 4: Voorstel betreft het budget project handhaving onrechtmatige 
permanente bewoning recreatiewoningen beschikbaar te stellen ten laste van de 
bestemmingsreserve en het vaststellen van de bijbehorende begrotingswijzigingen 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Schiering, Zeiler (GBB); 
Bakker, Houtenbos (VVD); 
Edelschaap (GL); 
Snijder, Van der Hoek (D66); 
Groot (CDA); 
Van Huissteden (PvdA) 
 
Voorzitter:  
Diels 

Collegeleden: 
 
Hafkamp 

Commissiegriffier: 
 
Bosch-van Opzeeland  

 
Voorgenomen besluit 

1. De kosten van het project ‘handhaving permanente bewoning recreatiewoningen’ voor 
2013 te dekken door een onttrekking van € 85.000,- uit de reserve permanente 
bewoning recreatiewoningen en de reserve na deze onttrekking aan het eind van 2013 
op te heffen;  

2. De bij dit besluit behorende begrotingswijziging vast te stellen.  
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 13 december 2012  Hamerstuk  
 
Opmerkingen2 

De commissie vindt dat dit voorstel ook in een managementrapportage had gekund.  
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De commissie adviseert conform: A-stuk. 
2.  
 
 
Agendapunt B 5: Voorstel betreft kennis te nemen van de uitwerking actiepunten 
evaluatie wijkgericht werken 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Schiering, Zeiler (GBB); 
Bakker, Houtenbos (VVD); 
Edelschaap (GL); 
Snijder, Van der Hoek (D66); 
Groot (CDA); 
Van Huissteden (PvdA) 
 
Voorzitter:  
Diels 

Collegeleden: 
 
Mesu 

Commissiegriffier: 
 
Bosch-van Opzeeland  

 
Voorgenomen besluit 
- Kennis te nemen van de inhoud van de nota “uitwerking actiepunten evaluatie wijkgericht 

werken”; 
- Kennis te nemen van de stapsgewijze invulling van de bezuinigingen op het wijkgericht 

werken tot een totaalbedrag van € 100.000 in 2016; 
- In te stemmen met de uitwerking van verbeterpunt 1 (van wijk naar kern) 

• Actiepunt 1 
• Actiepunt 2 
• Actiepunt 4; 

- In te stemmen met de uitwerking van verbeterpunt 3 (rol en status) 
• Actiepunt 1 
• Actiepunt 2 
• Actiepunt 3 
• Actiepunt 4; 

- In te stemmen met de uitwerking van verbeterpunt 7 (concurrentiegevoelens) 
• Actiepunt 1 
• Actiepunt 3 

 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 13 december 2012  Hamerstuk  
 
Opmerkingen2 

De heer Brouwer spreekt in namens wijkverenigingen BBC, de Negen Nessen en 
Koninginneweg en spreekt zijn zorg uit over de bundeling krachten van de verenigingen.   
 
De meeste commissieleden geven complimenten voor de evaluatie. GBB vindt het belangrijk 
dat goed gekeken wordt waar wijkverenigingen behoefte aan hebben. Laat zien aan de 
bevolking wat je doet en waarom. De communicatie is heel belangrijk.  
De portefeuillehouder geeft in zijn algemeenheid aan dat gesteld kan worden dat de meeste 
wijkverenigingen best tevreden zijn met hoe met elkaar wordt omgegaan.  
 
Voor wat betreft de financiën is er een eerlijke verdeling, een vast bedrag per inwoner, dan 
weet je waar je aan toe bent. Na een jaar evalueren hoe het gaat.  
 
De commissie adviseert conform: A-stuk. 

- 8 - 
 



 
2.  
 
 
Agendapunt B 6: Voorstel betreft in te stemmen met de zienswijze begroting 2013 van de 
GR WNK en het college op te dragen deze zienswijzen kenbaar te maken aan het 
Algemeen Bestuur van WNK 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Schiering, Zeiler (GBB); 
Bakker, Houtenbos (VVD); 
Edelschaap (GL); 
Van der Hoek, Wals (D66); 
Groot (CDA); 
Van Huissteden (PvdA) 
 
 
Voorzitter:  
Diels 

Collegeleden: 
 
Mesu 

Commissiegriffier: 
 
Bosch-van Opzeeland  

 
Voorgenomen besluit 

- In te stemmen met de in het raadsvoorstel weergegeven zienswijze met betrekking tot 
de begroting 2013 van de GR WNK 

- Het college op te dragen deze zienswijzen kenbaar te maken aan het Algemeen 
Bestuur van WNK 

 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 13 december 2012   Bespreekstuk 
 
Opmerkingen2 

Gesproken wordt over het dreigende tekort van 1 miljoen euro. De portefeuillehouder geeft aan 
dat dit bedrag geprognosticeerd is, het zou kunnen meevallen. De afspraak in de 
Gemeenschappelijke Regeling is dat het tekort betaald wordt uit de Algemene Reserve, is dit 
niet toereikend dan vullen de deelnemende gemeenten naar ratio van de begroting dit tekort 
aan.  
 
De VVD is voornemens de zienswijze van het college te ondersteunen met een motie om de 
WNK een meer bevoorrechte positie te geven. 
De commissie kan instemmen met de zienswijze zoals deze voorligt.  
 
Gezien de aangekondigde motie van de VVD wordt het als B-stuk geagendeerd voor de Raad. 
 
2.  
 
Agendapunt B 7: Bespreken: discussiestuk bomenbeleidsplan 
 

- 9 - 
 



Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Schiering, Zeiler (GBB); 
Bakker, Houtenbos (VVD); 
Edelschaap (GL); 
Van der Hoek, Wals (D66); 
Groot (CDA); 
Van Huissteden (PvdA) 
 
Voorzitter:  
Diels 

Collegeleden: 
 
Roem 

Commissiegriffier: 
 
Bosch-van Opzeeland  

 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar “benen op tafel sessie” datum in 
overleg met Griffie  

  

 
Opmerkingen2 

Het voorstel van de VVD om dit punt vanavond niet te behandelen wordt gedeeld door de 
commissie. De portefeuillehouder vraagt de commissie om voor 30 november 2012 door 
tussenkomst van de Griffie een lijstje met punten over bomen, bermen, paddenstoelen aan te 
leveren. Op basis van dit overzicht wordt getracht een goede invulling van de avond te 
bepalen.  
 
2.  
 
 
Agendapunt B 8: Voorstel betreft het vaststellen van de verordening op het gebruik van 
parkeerplaatsen en de verlening van vergunningen voor het parkeren 
(parkeerverordening 2013) waarin het mogelijk wordt gemaakt om belparkeren te 
introduceren in de gemeente Bergen 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Schiering, Zeiler (GBB); 
Bakker, Houtenbos (VVD); 
Edelschaap (GL); 
Van der Hoek, Wals (D66); 
Groot (CDA); 
Van Huissteden (PvdA) 
 
Voorzitter:  
Diels 

Collegeleden: 
 
Roem 

Commissiegriffier: 
 
Bosch-van Opzeeland  

 
Voorgenomen besluit 
- de Verordening op het gebruik van parkeerplaatsen en de verlening van vergunningen voor 

het parkeren (PARKEERVERORDENING 2013) vast te stellen (waarin het mogelijk wordt 
gemaakt om belparkeren te introduceren in de gemeente Bergen). 

 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 13 december 2012  Hamerstuk  
 
Opmerkingen2 
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De commissie is akkoord met de verordening. 
 
De commissie adviseert conform: A-stuk. 
 
2. Stemming, toezeggingen en opmerkingen 

 
 
Agendapunt B 9: Voorstel betreft het vaststellen van de belastingverordeningen 2013 en 
de eerste wijziging verordening parkeerbelastingen 2013 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Schiering, Zeiler (GBB); 
Bakker, Houtenbos (VVD); 
Edelschaap (GL); 
Van der Hoek, Wals (D66); 
Groot (CDA); 
Van Huissteden (PvdA) 
 
Voorzitter:  
Diels 

Collegeleden: 
 
Roem 

Commissiegriffier: 
 
Bosch-van Opzeeland  

 
Voorgenomen besluit 
- De raad besluit de belastingverordeningen 2013 vast te stellen; 
- De raad besluit de “Eerste wijziging Verordening parkeerbelastingen 2013” vast te stellen. 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 13 december 2012   Bespreekstuk 
 
Opmerkingen2 

De VVD kondigt aan in te kunnen stemmen met een aantal belastingverordeningen maar niet 
met alle. Voor wat betreft de afvalstoffenheffing, rioolheffing en OZB in de openbaarheid 
discussie voeren over hoeveel procent van de veegkosten, strandvuil, baggerkosten 
doorgerekend worden naar de burger. Voor de OZB overweegt de VVD om een amendement 
in te dienen om de tarieven neerwaarts bij te stellen, met de wethouder in overleg treden om te 
kijken of de incidentele meeropbrengst over 2012 kan worden verrekend met de toekomstige 
tarieven, anderzijds het voordeel bij het doorschuiven van investering € 180.000 ten gunste te 
laten komen van de burger. Verder kondigt de VVD een initiatiefvoorstel toeristenbelasting aan.  
De meerderheid van de commissie sluit zich aan bij de VVD. De PvdA is benieuwd naar 
dekkingsvoorstellen. De PvdA is gezien het toeristische karakter van onze gemeente en de 
inventarisatie van andere vergelijkbare gemeenten van mening dat de gemeente geld laat 
liggen voor de heffing precariobelasting. De PvdA zal toch proberen de raad hiervan te 
overtuigen en is voornemens een motie in te dienen. 
 
Voor duidelijkheid en uniformiteit van het stuk worden voortaan percentages gehanteerd.  
 
Reactie portefeuillehouder: 
er is een begroting vastgesteld en op basis van die begroting worden de verordeningen en 
tarieven vastgesteld. Als de Raad de tarieven wil muteren of met andere voorstellen komt en 
dit slaat een gat in de begroting dan verwacht de portefeuillehouder wel dekkingsvoorstellen. 
 
De commissie wenst verdere discussie hierover in de raad: B-stuk voor de Raad. 
 
2. Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 

- 11 - 
 



 
Agendapunt B 10: Voorstel betreft het vaststellen van de legesverordening 2013 en de 
daarbij behorende tarieventabellen 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Schiering, Zeiler (GBB); 
Bakker, Houtenbos (VVD); 
Edelschaap (GL); 
Van der Hoek, Wals (D66); 
Groot (CDA); 
Van Huissteden (PvdA) 
 
Voorzitter:  
Diels 

Collegeleden: 
 
Roem 

Commissiegriffier: 
 
Bosch-van Opzeeland  

 
Voorgenomen besluit 
- De raad besluit de legesverordening 2013 vast te stellen 
- Hierbij alle legestarieven kostendekkend te maken met uitzondering van” 

o 1.4.4.1. verstrekken van gegevens uit de GBA Dit tarief per gegeven handhaven op € 7,30; 
o 1.19.3. het verkrijgen van een gehandicaptenparkeerkaart. Dit tarief handhaven op € 33,60; 
o 2.3.10. aanvraag kapvergunning. Dit tarief in afwachting van het vaststellen van het bomenbeleid 

handhaven op € 24,00. 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 13 december 2012   Bespreekstuk 
 
Opmerkingen2 

De informatie-avond over de kostendekkendheid leges is door de commissie gewaardeerd.  
De commissie vindt een onderbouwing van enkele verhoogde tarieven wel op z’n plaats. 
 
De VVD is voornemens met een amendement te komen om de tarieven op basis van  
economische, maatschappelijke, publieke gronden (openbaarheid van vergaderstukken) 
neerwaarts bij te stellen. Uitgangspunt is wel dat het kostendekkendheid blijft. Dit wordt vooraf 
naar de Raad gestuurd. 
 
De commissie wenst verdere discussie hierover in de raad: B-stuk voor de Raad. 
 
2. Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 
 
Agendapunt B 11: Voorstel betreft het vaststellen van de mutaties in het investeringsplan 
2012 en de bijbehorende begrotingswijziging 
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Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Schiering, Zeiler (GBB); 
Bakker, Houtenbos (VVD); 
Edelschaap (GL); 
Van der Hoek, Wals (D66); 
Groot (CDA); 
Van Huissteden (PvdA) 
 
Voorzitter:  
Diels 

Collegeleden: 
 
Roem 

Commissiegriffier: 
 
Bosch-van Opzeeland  

 
Voorgenomen besluit 
1. De wijzigingen in het investeringsplan 2012 zoals opgenomen in bijlage 1 mutaties 

investeringsplan 2012 vast te stellen; 
2. De bij dit besluit behorende begrotingswijziging vast te stellen; 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 13 december 2012   Bespreekstuk 
 
Opmerkingen2 

De VVD wil het bedrag van € 179.000 (incidenteel voordeel in 2013) inzetten om de belasting 
OZB te verlagen en komt hiervoor met een amendement.  
 
De commissie wenst verdere discussie hierover in de raad: B-stuk voor de Raad. 
 
2. Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 
 
Agendapunt B 12: Voorstel betreft het beschikbaar stellen van € 45.000 voor de 
herinrichting van de Anna van Burenlaan en het vaststellen van de bijbehorende 
begrotingswijzigingen 2012 en 2013 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Schiering, Zeiler (GBB); 
Bakker, Houtenbos (VVD); 
Edelschaap (GL); 
Van der Hoek, Wals (D66); 
Groot (CDA); 
Van Huissteden (PvdA) 
 
Voorzitter:  
Diels 

Collegeleden: 
 
Roem 

Commissiegriffier: 
 
Bosch-van Opzeeland  

 
Voorgenomen besluit 
• Een bedrag van € 45.000 van het budget 2012 voor groot onderhoud bomen in 2013 

beschikbaar te stellen, via een storting in de algemene reserve in 2012 en een uitname uit 
de algemene reserve in 2013, in verband met synergievoordelen met een investering in 
wegen en verlichting gepland in 2013. Dit door in 2012 het bedrag middel van een storting 
van € 45.000. 

• De  bijgaande begrotingswijzigingen vast te stellen. 
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Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 13 december 2012  Hamerstuk  
 
Opmerkingen2 

De planning van de uitvoering en de noodzaak van de herinrichting worden uiteengezet. 
Hiervoor is € 10.000 extra kosten voor onvoorziene herbeplanting nodig. 
De integrale aanpak bij de werkzaamheden van de gemeente (kijken naar wegen, riool, 
parkeren en beplanting) wordt besproken.  
 
De commissie adviseert conform: A-stuk. 
 
2. Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 
 
Bergen,  11 december 2012. 
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